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 Στο εμείς και στο εσείς  βάζω πάντα –ε (έψιλον) . Σε όλα τα άλλα 
πρόσωπα βάζω -αι (άλφα γιώτα) .  

εμείς παίζουμε, εμείς γυρίζουμε, εσείς κρύβεστε, εσείς κάθεστε  

εγώ χτενίζομαι, εσύ κουνιέσαι, αυτός κοιμάται, αυτοί κοιμούνται   

 Σε όλα τα ρήματα και σε όλους τους χρόνους τις καταλήξεις –εις και –
ει, τις γράφω πάντα με –ει (έψιλον γιώτα)  

  

 π.χ. παίζεις, παίζει, γυρίζεις, γυρίζει, μαθαίνεις, μαθαίνει  

  

  

 
 

 

  

1. Κλίνω στον Ενεστώτα το ρήμα χτενίζω και στις δύο φωνές.  

   

Ε Ν Ε Σ Τ Ω Τ Α Σ  

Ενεργητική Φωνή  Παθητική Φωνή  

εγώ  χτενίζω εγώ  χτενίζομαι 

εσύ  χτενίζεις εσύ  χτενίζεσαι 

αυτός-ή-ό  χτενίζει αυτός-ή-ό  χτενίζεται 

εμείς  χτενίζουμε εμείς  χτενιζόμαστε 

εσείς  χτενίζετε εσείς  χτενίζεστε 

αυτοί–ές-ά  χτενίζουν αυτοί–ές-ά  χτενίζονται 

  

2. Στις παρακάτω προτάσεις συμπληρώνω σωστά τις καταλήξεις.  

  

Όταν τρέχω για πολλή ώρα ζαλίζομαι_ .  

Εγώ έρχομαι για να δούμε_ ταινία σπίτι σου.  



Το καλοκαίρι πρέπει να δροσιζόμαστε με πολλά υγρά.  

Γιατί φεύγετε  τόσο γρήγορα;   

Το μωρό κλαίει γιατί πεινάει  .  

Εσύ κρύβεσαι συνέχεια σε απίθανα μέρη. Δεν σε 
βρίσκω.   

Η Κανέλα κάθεται στην αυλή και λιάζεται.  

Μην πηγαίνεις γρήγορα με το ποδήλατο, θα χτυπήσεις.  
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